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                   GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 
 

      Bornem, 10 april 2017 
 

Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 

Onderwerp: Gemeenteraad dd. 18/04/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 

Geachte voorzitter, 
 

Betreft: Gevaarlijke voetpaden  
 
Gezien de snelle demografische evolutie in Bornem van 65 plussers vragen we een inhaalbeweging 
voor de bereikbaarheid en toegankelijkheid die voldoet aan de eisen en behoeften van alle 
weggebruikers, inclusief personen met beperkte mobiliteit. De SAR heeft met de knelpunten 
wandelingen in 2011 al de pijnpunten in kaart gebracht. Enkele voorbeelden waarvoor we een 
oplossing vragen, waar mogelijk met kwalitatieve voetgangerszones die leiden naar de aanwezige of 
nabijgelegen voorzieningen. 

 Voetgangers die zich via de Driesstraat naar de Temsesteenweg en zo naar de Boomstraat 
begeven via het voetpad worden geconfronteerd met losliggende klinkers.  

 Er ontbreekt een kwalitatieve voetgangersroute op het Kardinaal Cardijnplein. Langs de kant 
van de terrassen is er onvoldoende doorgang voor rollator- en rolstoelgebruikers. De staat 
van de klinkers is zoals het voetpad in de Stationsstraat in slechte staat. De goot voor de 
waterafvoer is naast de terrassen een gevaarlijke hindernis. De hoek aan café Luxhuis is 
levensgevaarlijk. 

 
Bij de keuze van de verharding van voetpaden moet met de volgende factoren rekening gehouden 
worden:  

 vlakheid en stabiliteit: het loopoppervlak mag geen oneffenheden vertonen en moet stabiel 
zijn om het comfort en het evenwicht van de weggebruikers niet in gevaar te brengen; 

 stroefheid: het loopoppervlak moet voldoende stroef zijn om uitglijden te voorkomen;  

 obstakelvrije looproute: het loopoppervlak moet onder meer bestand zijn tegen opstuwende 
boomwortels;  

 waterafvoer: hemelwater moet goed kunnen afvloeien en afgevoerd worden; 

 voorzieningen voor slechtzienden en rolstoelgebruikers dienen vooral op de looproutes te 
worden aangelegd.  

De technische staat is een permanent aandachtspunt bij het ontwerp en aanleg, maar met name ook 
bij het onderhoud.  
 
Wat mogen we van het gemeentebestuur op vlak van kwalitatieve voetgangerszones verwachten? 
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 

mailto:kristof.joos@n-va.be

